
Protokoll  
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
Styrelsemöte 17 juni 2024, 18.30 Konferensrummet, Björkö Skola 

 
1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 

  
2. Närvarande: Anna Törnqvist, Anna Alveros, Anna Björkman, Johan Karlsson, Lars-

Gösta Alsterberg, Niklas Fahlén, Helena Larsson och Åsa Vernersson. 
 

3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 
 

4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes  
 

5. Ekonomi  
Lars-Gösta redovisade föreningens ekonomi. Bidrag på 6 000 kr har inkommit från 
kommunen. Medlemsavgifter: 45 390 kr. 2 649 kr har inkommit till Outdoor via Swish. 
Intäkter 31/5: 72 464 inkl hyra för Västergårdsby (54 030 kr ex hyra). Kostnader 
40 369 kr. 
Överskott på 32 092 jämfört mot 24 000 kr i budget vilket är positivt. 
Totalt annonsintäkter till Björkö-Nytt 21 000 kr. Tryckavgift ca 18 000 kr. 
 
Separat konto för Björkö Rodd har öppnats. 
 
Föreningen har även fått en faktura från träff för nya Björköbor som är hanterad. 

 
 

6. Tömning av sopkärl – ev. avtal med säsongsanställda – Johan 
Johan har tagit fram förslag på annons. 
Johan ber Ingemar att höra efter om vi kan få papperskorgar/sopkärl från kommunen. 
Vi behöver få dessa gratis då föreningen inte har ekonomisk möjlighet att köpa in 
dessa. 
Förslag på placering sopkärl: Alla badplatser, Utegymmet, Timmerviken, Minigolfen. 
Johan skickar ut annonsen om vi kan få sopkärl gratis. 
 

7. Motion om kollektivtrafiken, samt laddplats – Anna T 
En motion har skickats in till kommunen. Kommunen har återkopplat med svar att det 
inte möjligt för oss som förening att inlämna en motion utan får lämna in förslaget som 
ett ö-förslag. 
Styrelsen beslutade att vi formulerar om vår skrivelse och tar bort skrivningen om 
laddplats och skickar in det som ett ö-förslag. Vi behöver därefter informera och 
marknadsföra att förslaget finns när det blir publicerat. Förslaget ligger uppe på 
hemsidan i 60 dagar. 
Niklas hjälper till med att omformulera skrivelsen och skickar ut för synpunkter. 
 
 

8. Trafiksäkerhetsvandringen 
Owe har ännu inte fått något svar från kommunen. Frågan kvarstår. 
Lars-Gösta informerade att Hamnen har tittat på möjligheten att skylta området i 
hamnen som gångfartsområde men detta är inte möjligt enligt kommunen då det 
kräver reglering av lokal trafikföreskrift. Kommunen kommer att se över möjligheten 
att istället sätta upp varningsskyltar för gående i backarna mot hamnen och 
återkommer. Hamnen diskuterar även att lägga ut farthinder i svängen i höjd med 
minigolfen och kommer att hantera frågan på kommande styrelsemöte. 



 
9. ”Träffpunkt för äldre” på Björkö 

Helena har pratat med ansvarig på kommunen och de kommer att ta ett omtag om 
verksamheten under hösten 2024. 

 
10. Aktivitetsplatsen, rapport från möte 13/6 – Johan, Åsa, Helena 

Möte angående framtaget förslag hölls den 13/6 och vid mötet kom det fram att 
driftskostnaderna för förslaget är mycket höga och projektgruppen kommer därför att 
jobba om förslaget. Beroende på hur kommande förslag ser ut kommer vi att ta beslut 
om förslaget ska tas upp för medlemsomröstning och vem som ska stå som 
huvudman mm. 
 

11. ”Björkdungen” – ev samarbete 
Anna B har pratat med Björkdungen och de är intresserade av att delta i de 
samarbeten som finns på ön. Anna B kommer att informera Björkdungen om 
eventuella aktiviteter fortsättningsvis. 
 

12. Kontakt med Hyppelns öråd – Anna T 
Anna tar tag i frågan om ett studiebesök till hösten. 
 

13. Björkö-Nytt sommarnummer – nya utdelningsområden 
Anna A ansvarar för att tidningarna hämtas på tryckeriet imorgon och ställer 
kartongerna i Hamnkontoret där samtliga i styrelsen kan hämta det antal tidningar 
som respektive person ska dela ut. 
Helena skickar ut information om utdelningsområden ytterligare en gång och ber 
Anna A att även dela ut Owes område då han inte har möjlighet att dela ut innan 
midsommar. 
 

14. Planering för ev. sommaraktiviteter (Västerhavsveckan, städdag 21 september). 
Västerhavsveckan hanteras av Naturskyddsföreningen och kommer att ha flera 
aktiviteter i hamnen. Vi från BSSF är inte engagerade i detta. 
Planeringsmöte bokades till 20 augusti kl 18:30-19:30 gällande städdagen 21/9. 

 
15. Övriga frågor: 

Grupptillhörighet för nya styrelsemedlemmar:  
Anna A: Plan & Bygg 
Anna B och Ingemar: Besök,  
Martin: Kultur & Fritid 
 
Projekt samåkning – Besöksnäringsfrågan jobbar vidare med frågan om möjlighet till 
att lifta till/från färjan samt samåkning. Möjlighet till att sätta upp info på färjan 
diskuterades. 
 
Välkommen till Björkö-skylten behöver rustas upp. Johan kollar med Martin om han 
har möjlighet att hjälpa till med skylten. 
 
Niklas fick med sig broschyrer ”Om krisen eller kriget kommer” från kommunen som 
ska finnas tillgängliga för invånarna. Niklas delar ut broschyrerna bland olika 
verksamheter så att de blir tillgängliga för allmänheten. 
 
Johan visade den nya sidan för Björkö Roddklubb som finns på hemsidan. 
Klubben behöver hjälp med att administrera aktivitetsavgifter, medlemsavgift mm 
samt även hitta nya aktiva roddare genom olika aktiviteter. Arbetet fortsätter. 
 
 



16. Nästa möte 
2024-09-10 kl 18:30 i Björkö skola 
 

17. Mötet avslutades 
 

Bohus-Björkö 2024-06-17 
Sekreterare:    Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 
 


